
Jaarverslag Technische Commissie EHBV “De Bond” 2017 
Inleiding: 
De TeCo is dit jaar twee keer bij elkaar geweest (10 mei en 29 november 2017). Gerlach van 
Beinum en zijn vrouw Margriet worden bedankt voor het openstellen van hun huis voor de 
vergaderingen en het verzorgen van een altijd weer uitstekende lunch. 
Allerlei lopende zaken worden zoveel mogelijk per e-mail en in de wandelgangen 
afgehandeld. Er hebben zich geen wijzigingen voorgedaan t.a.v. de samenstelling van de 
TeCo. Als waarnemer namens het bestuur neemt echter vanaf november 2017 Wil van 
Rooyen deel aan de vergaderingen. Bart Privé is bedankt voor zijn jarenlange inzet en 
deskundige inbreng. 
De samenwerking met het bestuur is open, constructief en plezierig. 
De TeCo heeft aandacht besteed aan de volgende onderwerpen en deze al of niet met een 
advies ter kennis gebracht van het bestuur: 

1. Samenstelling rankinglijst clubkampioenschap. 
2. De beginnerscursus onder leiding van Bill Swaager heeft  een vervolg gekregen. Om de 

deelnemers te laten wennen aan het clubgebeuren heeft Satar vervolgens enkele  
introductiebijeenkomsten op de woensdagmiddag  inhoud en vorm gegeven. De beginners 
worden daarbij aangevuld met veelal B-spelers van de vrijdagmiddag. 

3. Advies om een eventueel proeflidmaatschap bij de  NBB parallel te laten lopen met een 
proeflidmaatschap van onze club is door het bestuur overgenomen. Indien toekomstige 
leden nog geen proeflidmaatschap wensen te nemen neemt onze club maximaal drie keer 
de boete bij de NBB voor haar rekening. 

4. Hans Gütlich is door de TeCo voorgedragen en door het bestuur aangesteld als nieuwe 
wedstrijdleider. 

5. Geen vervolg deelname ‘Ruitenboertoernooi’.  Te weinig animo 
6. De TeCo heeft de aankondigingen voor de bijzondere drives verzorgd. 
7. De experimenten met een parentelling op de dinsdag en een butlertelling op de woensdag 

zullen vanwege de minimale interesse en waardering geen vervolg krijgen. 
8. Veel waardering voor Anke Bark en George Verdonk t.a.v. hun ondersteuning bij het 

maken van een overzicht van deelnemende paren op de woensdag en vrijdag. 
9. Weinig animo voor de lente-drive en de individuele drive op de medewerkersdag. Het 

voorstel van de TeCo om een goed aangeklede Kersdrive in de Bijhorst in Wassenaar 
nieuw leven in te plaatsen is vanwege de kosten door het bestuur niet overgenomen. 

10. Scorecorrectie bij paren op de vrijdag die in een hogere of lagere lijn spelen. De TeCo 
heeft voorgesteld de huidige procedure te handhaven. Dus art. 6.4 van het WR toepassen 
en een gedelegeerde verantwoordelijkheid van de TeCo naar De WL (Satar en George). 
Dat er soms sprake is van onredelijke compensaties nemen we voor lief. Niemand heeft er 
echt last van en een ongeveer gelijk aantal paren deelnemers per lijn is nu eenmaal een 
belangrijk uitgangspunt binnen onze club. 

11. Goedkeuring jaarkalender 
Cees Rijnbeek (voorzitter TeCo) 
  
 


